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Urgentie Hoog

Ha 10 2e

Zie de mail met bijlage die ik net naar^^^^en^^^heb gestuurd daarin heb ik de vraag gesteld aan de minister geen idee

of dat de bedoeling is maar volgens mij moet hi^iensen besluit over nemen Als wij dat moeten doen ook prima maar ik ben

niet betrokken geweest bij overleggen met VNO NCW dus ik kan hier geen advies over geven Wie wel Of eens met mijn
voorzet om de reactie van de minister af te wachten Lijkt mij gezien alle deadlines ook beter

E] Heb jij de gegevens van

Ik ben het zelf principieel niet eens met het uitdelen van testen door de overheid naar iedereen zonder eerst

zorg onderwijs politie kinderopvang voorrang te geven lijkt me ook in de beeldvorming naar de zorg en de andere partijen
zoals politie echt niet goed Dus mijn advies zou zijn niet overnemen Morgen kan ik best kijken naar wat het eisen vs wensen

deel maar dat krijg ik nu niet verwerkt

« Ik weet ook niet of we zomaar zorgprofessionals ervan kunnen maken want de IGJ spreekt daar ook van zie ik nu

maar switcht dan weer naar arts met BIG registratie maar lijkt die eis niet te stellen Want dan kan ik eenvoudig
zorgprofessional ervan maken in de volgende versie Of heeft dit te maken met de meldingsplicht die we alleen kunnen

verplichten als een arts verantwoordelijk is en niet bij andere zorgprofessionals

10 2e | 10 2e dan zet ik het stuk daar ook nog even uit

Zorgprofession al
Een test voor het coronavirus moet altijd worden afgenomen door een zorgprofessional en de gebruikte test moet van

goede kwaliteit en betrouwbaar zijn Als de test geen CE markering heeft is de veiligheid en de effectiviteit met geborgd
Door de enonne groei aan niet GGD testlocaties bestaat het lisico dat er nu ook sneltesten worden gebruikt die niet

betrouwbaar zijn of partijen op de markt komen die zicli niet aan de voorschriften houden De IGJ vindt daarom de

betrokkenheid van een arts met een BIG registratie zeer belangrijk Deze arts is daarmee mediscli inlioudelijk
verantwoordelijk voor het goed afnemen van de testen het duiden van de testuitslag en het doorgeven van positief geteste

personen naar de GGD
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Hoi 10 2e

Dit is een wel erg strakke deadline zie bijgaand ons commentaar

Kort samengevat

1 Mijlpalen graag checken met

2 Tweede spoor zoals dat er nu in staat is echt seen aantrekkeliik aanbod richting onze achterban want 1 heel

veel voorwaarden 2 geprioriteerd voor alleen onderwijs zorg etc dus eerst niet beschikbaar voor bedrijfsleven 3

alleen bij klachten Het lijkt wel alsof we bij 0 beginnen Zie tekstvoorstellen om dat beter neer te zetten c q als

een laagdrempelig en aantrekkelijk aanbod richting werkgevers dat nader uitgewerkt wordt

3 Graag verduidelijken wat eisen zijn obv regels zoals meldingsplicht medisch toezicht en wat wenseliik is zoals

aansluiting CoronIT ledereen moet voldoen aan regels Onderdeel van het aantrekkelijke aanbod kan zijn dat je

aanvullende wensen hebt waar je aan voldoet

4 Graag overal zorgprofessional en BIG arts vervangen door gekwalificeerd personeel Anders loopt ook

onze plan voor spoor 1 in de soep nl heb je een hoop artsen nodig die testen moeten gaan uitleggen overbodig

Met hartelijke groetj 10 2e
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Beste alien

Hierbij ontvangen jullie de kamerbrief zoals deze er nu uitziet en rond 16 uur bij de minister moet liggen Ik weet dat het

tijdspad kort is maardat kan ook ivm het eerste kamerdebat vandaag niet anders

Graag ontvangen ik van jullie commentaar op deze brief al het commentaar dat ik voor 15 30 uur vanmiddao ontvang kan ik

nog meenemen in de versie die naar de minister gaat Ik wil jullie verzoeken om als jullie zaken aanpassen dat met track

changes te doen of te werken met opmerkingen Graag de reacties zo feitelijk mogelijk houden De reacties die na 15 30 uur

binnenkomen kunnen niet meer mee in de versie die naarde minister gaat die zal ik proberen de volgende versie dan kan dan

wellicht niet altijd om deze conflicteren dat zal ik dan laten weten De twee opmerkingen die nu nog in het bestand staan zijn
voor beleidsmedewerkers van VWS

Ik hoor graag zo snel mogelijk van jullie
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